



Po Leung Kuk  
Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110

Fax: 2431 1156

Dear Parents,  
各位家長：

P22130

**Schools' Latest Arrangement on Government's Cancellation of Issuing Isolation Orders**  
**學校就政府撤銷發出隔離令的最新安排**

In view of the Government's announcement to cancel the arrangement of issuing isolation orders to infected persons starting from 30 January 2023, the Education Bureau (EDB) informs schools of the corresponding arrangements. Two of the arrangements related to students are highlighted below.

- The requirements for students undergoing daily Rapid Antigen Tests (RATs) before going to school will, for the time being, be maintained until 28 February 2023.
- Students having positive RAT results are not allowed to return to school until they obtain negative RAT results.

Please be reminded that students having positive RAT results should inform the school and seek medical attention from a registered medical practitioner in order to obtain a valid sick leave certificate to apply for sick leave with the school. They should also continue uploading their RAT results to the eClass platform every morning during their absence.

Should you have any enquiries, please contact the staff of the General Office at 2497 7110.

因應政府公布由 2023 年 1 月 30 日起撤銷向感染人士發出隔離令的安排，教育局現通知全港學校相應的安排。其中兩項與學生有關的安排列明如下：

- 學生每日回校前必須完成一次快速抗原測試的要求將繼續維持，暫至 2023 年 2 月 28 日。
- 檢測陽性的學生不可回校上課，直至快測結果呈陰性。

請注意，檢測陽性的學生應盡快通知學校及向註冊醫生求醫，並取得有效病假證明書以向學校申請病假。有關學生於病假期間，仍須於每朝早上上載檢測結果到 eClass 平台。

如有任何查詢，請與校務處職員聯絡 (電話: 2497 7110)。

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College  
保良局羅傑承(一九八三)中學



Law Wing Chung, Principal 羅穎忠校長

31<sup>st</sup> January 2023 二零二三年一月三十一日